

## مقدمة موضوع تعبير عن كأس العالم بالانجليزي

The World Cup is that tournament organized by the International Football Association "FIFA" every four years to include teams from all over the world competing with each other in order to reach the final match to win the most expensive title, which is the World Cup. The World Cup title is the dream that all teams seek to obtain, and here comes the topic of an expression of the World Cup that discusses its origins, its system, and so on.

**الترجمة:** إنَّ كأس العالم هي تلك البطولة التي ينظمها اتحاد كرة القدم العالمي "الفيفا" كل أربع سنوات لتضمَّ منتخبات من مختلف أنحاء العالم يتنافسون فيما بينهم من أجل الوصول إلى المباراة النهائية للظفر باللقب الأعلى وهو كأس العالم، اللقب الحلم الذي تسعى كل المنتخبات للحصول عليه، وفيما يأتي موضوع تعبير عن كأس العالم يبحث في نشأته ونظامه وغير ذلك.

## تعبير عن كأس العالم بالانجليزي

In the following lines, an essay on the World Cup discusses the history of this tournament, its establishment and organization for the first time, and by whom. Then the topic of expression talks about the first tournament that was organized for this competition and the circumstances of its organization. The topic of expression also stops with talking about the system of this tournament, and the topic of expression also stops with the teams that won the World Cup during the history of this tournament since its inception until today.

**الترجمة:** في السطور التالية موضوع تعبير عن كأس العالم يبحث في تاريخ هذه البطولة وتأسيسها وتنظيمها أول مرة وعلى يد من كان ذلك، ثم يتحدث الموضوع عن البطولة الأولى التي نُظِّمَت لهذه المسابقة وظروف تنظيمها، وكذلك يتوقف الموضوع مع الحديث حول نظام هذه البطولة وغير ذلك مما يتعلق ببطولة كأس العالم.

## تاريخ كأس العالم

Modern football originated in England, and most international competitions were held on the grounds of Great Britain and Ireland, but most of those competitions were at the Olympic level. After the founding of FIFA in 1904 AD, there was an effort to establish a world-wide football competition away from the Olympic competitions. Perhaps the idea of holding the World Cup began when the Sir Thomas Lipton Cup competition appeared, which was held between clubs, each of which represented its own country. After much thought, the FIFA officials came up with the idea of holding the World Cup in 1928 AD.

**الترجمة:** نشأت كرة القدم الحديثة في إنجلترا، وكانت أكثر المسابقات الدولية تُقام على أراضي بريطانيا العظمى وإيرلندا، ولكن أكثر تلك المسابقات كانت على المستوى الأولمبي، وبعد تأسيس الفيفا عام 1904م كان هناك سعي لإنشاء مسابقة على مستوى العالم في كرة القدم بعيداً عن المسابقات الأولمبية، وربما تكون الفكرة قد بدأت عند ظهور مسابقة كأس السير توماس ليبتون التي كانت تُقام بين أندية يمثل كل منها دولته، وبعد تفكير توصل مسؤولو الفيفا عام 1928م إلى فكرة إقامة كأس العالم.

## أول بطولة لكأس العالم

The idea of establishing the World Cup goes back to the French lawyer and the third FIFA president, Jules Rimet. Jules Rimet sought for seven years to convince FIFA of the idea of the World Cup. In a meeting of FIFA officials in 1928, they approved the idea of the World Cup and called it the Victory Cup. At that time, Uruguay submitted a file to host the World Cup, and FIFA officials agreed to this proposal, because the year in which the tournament will be held will be the 100th anniversary of Uruguay's independence. Uruguay won this edition of the tournament.

**الترجمة:** تعود فكرة إنشاء كأس العالم إلى المحامي الفرنسي ورئيس الفيفا الثالث جول ريميه، فقد سعى لمدة سبع سنوات لإقناع الاتحاد الدولي لكرة القدم بفكرة كأس العالم، وفي اجتماع لمسؤولي الفيفا عام 1928م وافقوا على فكرة كأس العالم وسموها كأس النصر، عند ذلك تقدمت الأوروغواي بملف لاستضافة كأس العالم، ووافق مسؤولو الفيفا على هذا الاقتراح كون العام الذي سوف تُقام فيه البطولة سيكون ذكرى مرور 100 عام على استقلال الأوروغواي، وفازت الأوروغواي بهذه النسخة.

## تاريخ كأس العالم

The World Cup system is based on the idea of qualifying a certain number of teams for the World Cup finals, and after the teams reach the World Cup finals, they are distributed through lots into groups. These teams play with each other within one group, and after the end of the group stage, the first and second place teams qualify for the elimination rounds. After reaching the elimination rounds, the team that did not lose reaches the final match, and the winner in the final match raises the World Cup. The last team to win the World Cup was Argentina in 2022.

**الترجمة:** نظام كأس العالم يقوم على فكرة تأهل عدد معين من المنتخبات إلى نهائيات كأس العالم، وبعد وصول المنتخبات إلى نهائيات كأس العالم فإنها تُوزع من خلال القرعة على مجموعات، وهذه المنتخبات تلعب فيما بينها ضمن المجموعة الواحدة، وبعد نهاية دور المجموعات تتأهل المنتخبات الحاصلة على المركز الأول والثاني إلى الأدوار الإقصائية، وبعد الوصول إلى الأدوار الإقصائية يبلغ المنتخب الذي لم يخسر المباراة النهائية، والفائز في المباراة النهائية يرفع كأس العالم، وكان آخر منتخب يحوز كأس العالم هو الأرجنتين في عام 2022م.

## خاتمة موضوع تعبير عن كأس العالم بالانجليزي

After this presentation of the history of the World Cup and the history of the first tournament, and how the idea of the World Cup came about. After knowing the man who sought to establish the World Cup, this theme of expression comes to a conclusion. We hope that the topic of the expression has benefited you and that you enjoyed it as it should.

**الترجمة:** بعد هذا العرض لتاريخ كأس العالم وتاريخ البطولة الأولى، وكيف جاءت فكرة كأس العالم، وبعد معرفة الرجل الذي سعى من أجل إنشاء بطولة كأس العالم فإن هذا الموضوع يصل إلى الختام، فنأمل أن يكون الموضوع قد أفادكم وأنتم قد استمتعتم به كما يجب.